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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.9.2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 24 września 2019 r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14.30 – 15.50. 

W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie 
 z załączonymi listami obecności.  

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawozdane z działalności fundacji i spółek z udziałem miasta  

za rok 2018. 
 

4. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 

na 2019 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (25.109,95), 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.155.2016 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie ustanowienia nagród i 
wyróżnień dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów 
prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki  sportowe                
w międzynarodowym lub krajowym współzawodnictwie sportowym, 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Rolniczej w Jastrzębiu-Zdroju 
oznaczonego symbolem Bz93, 
 

 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków trybu przyznawania 
stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój                              
dla uczniów dla uczniów szczególnie uzdolnionych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej niektórych rodzajów 
sprzedaży, 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                           
i odprowadzania ścieków na obszarze miasta Jastrzębie-Zdrój, 
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 Projekt uchwały w sprawie określenia kierunków działań Prezydenta Miasta 

Jastrzębie-Zdrój w zakresie budowy nowego stadionu miejskiego wraz z 
infrastrukturą rekreacyjno-sportową na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Uchwała RIO w sprawie wykonania budżetu za I półrocze 2019r., 

 
 5 wniosków  dotyczących umorzenia należności głównej i odsetkowej, 

 Pisma związków zawodowych oświaty w sprawie podwyżek wynagrodzeń 
pracowników, 
 

 Wniosek Komendy Miejskiej Policji dotyczący środków z przeznaczeniem na 
Fundusz Wsparcia Policji. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 
6. Protokoły z posiedzeń Komisji w dniach: 
 

 28 maja 2019r., 
 6 czerwca 2019r., 
 25 czerwca 2019r., 
 27 czerwca 2019r. 

 
7.  Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Skarbu – 
Bolesław Lepczyński. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji  
oraz zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za– 3, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Punkt 3 porządku obrad zdecydowano zrealizować w dalszej części Komisji.  
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 

na 2019 rok  
 
Uzasadnienie do projektów uchwał przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
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Głosowanie radnych: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój               

na 2019 rok  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych (25.109,95) 
 
Uchwałę uzasadniła Maria Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII.155.2016 Rady Miasta Jastrzębie-

Zdrój z dnia 1 grudnia 2016 r. w sprawie ustanowienia nagród i wyróżnień dla 
zawodników za osiągnięte wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie 
zawodników osiągających wysokie wyniki  sportowe w międzynarodowym lub 
krajowym współzawodnictwie sportowym 

 
Uchwałę uzasadniła Ewa Gutowska – Naczelnik Wydziału Kultury Sportu i Turystyki 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ulicy Rolniczej w Jastrzębiu-Zdroju 
oznaczonego symbolem Bz 93 

 
Uzasadnienie uchwały przedstawiła Barbara Mirecka – Naczelnik Wydziału Architektury 
 
Łukasz Kasza 
Chcę zwrócić uwagę, że to nie jest dokładnie tak, że jest dwieście różnych uwag, tylko 
jest ich tak naprawdę pięć.  

 
 Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków trybu przyznawania stypendiów 

w ramach Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój dla uczniów dla uczniów 
szczególnie uzdolnionych 

 
Prezydent Anna Hetman przedstawiła projekt uchwały, projekt uchwały został 
przygotowany w związku ze zmianą prawa oświatowego.   

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój opłaty 
targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia 
sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz 
zwolnienia z opłaty targowej niektórych rodzajów sprzedaży 

 
Marek Krakowski 
Projekt uchwały ma charakter porządkujący, uaktualniany jest wykaz placówek 
oświatowych, które w kilku przypadkach zmieniły swoją nazwę, wykreślamy niektóre 
zapisy, opłata się nie zmienia.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                           

i odprowadzania ścieków na obszarze miasta Jastrzębie-Zdrój 
 
Bronisław Lepczyński 
Przewodniczący Rady umieścił na projekcie uchwały zapis : „Proszę o dokładniejsze 
uzasadnienie uchwały czego zmiany dotyczą, ustalenia paragrafów, które uległy zmianie.  
 
Tadeusz Pilarski 
Uchwała wynika ze zmiany ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu i odprowadzeniu ścieków. 
Ustawa ustaliła obowiązek aby gminy ustaliły nowe regulaminy. Jest tam pełna 
procedura, z której wynika, że Przedsiębiorstwa wodociągowe działające na terenie 
gminy miały przygotować nowe regulaminy, przedstawić je Radzie Miasta, która taki 
wzór projektu uchwala, idzie to do Wód Polskich, które wprowadzają swoje uwagi, 
następnie Rada Miasta może je przyjąć lub nie, następny obszar to uzgodnione z Wodami 
wzór Regulaminu jest przedstawiony Państwu. Układ regulaminu wynika z ustawy, żadna 
ze stron nie ma prawa niczego zmienić, zmiany wynikają z potrzeby dostosowania do 
nowej ustawy.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia kierunków działań Prezydenta Miasta 

Jastrzębie-Zdrój w zakresie budowy nowego stadionu miejskiego wraz                
z infrastrukturą rekreacyjno-sportową na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
Bronisław Lepczyński 
Projekt uchwały nie posiada opinii Prezydenta Miasta.  
 
Anna Hetman 
Nie otrzymałam oficjalnie projektu uchwały do zaopiniowania.  
 
Roman Foksowicz 
Termin dostarczenia projektu uchwały na siedem dni przed Sesją nie został dotrzymany,                          
w przeszłości z tego powodu projekty uchwał nie zostały dopuszczane pod obrady. 
 
Łukasz Kasza 
W przynajmniej 90 procentach dopuszczałem uchwały pod obrady np. z Edukacji lub inne 
rzeczy. Zawsze się zgadzałem na to aby poddać pod obrady mimo nie zachowania 
terminu. 
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Alina Chojecka 
Skoro ten projekt uchwały nie trafił do pani Prezydent, Komisja Skarbu winna przekazać 
do pani Prezydent do zapoznania, bo to są wytyczone działania, które ma przekazać pani 
Prezydent, a nie wie, czego dotyczy ten projekt uchwały. Zgłaszam wniosek aby Komisja 
Budżetu i Skarbu skierowała projekt uchwały do pani Prezydent w celu zapoznania się                   
i zaopiniowania.  
 
Komisja podjęła wniosek następującej treści: 

Komisja wnioskuje o przekazanie Projektu uchwały obywatelskiej inicjatywy 
uchwałodawcze w sprawie określenia kierunków działań Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w zakresie budowy nowego stadionu miejskiego wraz z 
infrastrukturą rekreacyjno-sportową na terenie Miasta Jastrzębie-Zdrój – do 
Prezydenta Miasta celem zaopiniowania.  
 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0. 
 

 Uchwała RIO w sprawie wykonania budżetu za I półrocze 2019r., 
 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 

 5 wniosków  dotyczących umorzenia należności głównej i odsetkowej 
 

Wnioski omówiła Beata Olszok- Dyrektor Miejskiego Zarządu Nieruchomości. 
 
Głosowanie radnych: 
 
Wniosek nr 1 : 
Przegłosowany pozytywnie, stanowisko  przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 2 : 
Przegłosowany pozytywnie, stanowisko  przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 3 : 
Przegłosowany pozytywnie, stanowisko  przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 4 : 
Przegłosowany pozytywnie, stanowisko  przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 5 : 
Przegłosowany pozytywnie, stanowisko  przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Beata Olszok 
W temacie umorzeń, rozpoznaliśmy dochodzenie w innych państwach Unii Europejskiej, 
jak to wygląda. Opinię wydał prawnik oraz występowaliśmy do Ministerstwa 
Sprawiedliwości i jesteśmy w punkcie wyjścia. Jeśli nie mamy adresu osoby, to Sąd nam 
nie wyda międzynarodowego nakazu zapłaty, aby nadać bieg sprawie, musielibyśmy 
mieć adres, gdzie ta osoba przebywa. Aktualnie postępowania u Komornika są coraz 
droższe, aby ograniczyć koszty być może będziemy w większej części umarzać sprawy,                
a nie prowadzić postępowania u Komornika, które są coraz droższe.   
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 Pisma związków zawodowych oświaty w sprawie podwyżek wynagrodzeń 
pracowników 

 
Komisja przyjęła do wiadomości.  

 Wniosek Komendy Miejskiej Policji dotyczący środków z przeznaczeniem                   
na Fundusz Wsparcia Policji. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono. 
 
Ad.6. 
Protokoły z posiedzeń Komisji w dniach: 
 

 28 maja 2019r. 
Protokół przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 6 czerwca 2019r. 
Protokół przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 25 czerwca 2019r. 
Protokół przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 27 czerwca 2019r. 
Protokół przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Ad.3. 
Sprawozdane z działalności fundacji i spółek z udziałem miasta  
za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działalności Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji S.A. 
przedstawił Tadeusz Pilarski – Prezes Zarządu. 
 
Sprawozdanie z działalności Jastrzębskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 
Daszek za rok 2018 przedstawił Ernest Famulski – Prezes Zarządu.  
 
Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Grażyna Kuczera – Dyrektor Biura Międzygminnego Związku Komunikacyjnego, funkcję 
pełnię od lutego br. dlatego przejdę do danych historycznych. 4 kwietnia 1991 roku 
został założony Międzygminny Związek Komunikacyjny, w lipcu tegoż roku do Związku 
przystąpiło miasto Jastrzębie-Zdrój, obecnie dziesięć gmin tworzy ten Związek. We 
wrześniu 2017 roku wprowadzona została darmowa komunikacja dla uczniów                             
i studentów, mieszkańców miasta Jastrzębie-Zdrój. Zakończyliśmy realizację unijnego 
projektu Wsparcie obsługi bezpieczeństwa pasażerów MZK inwestycyjnymi systemami 
informatycznymi, projekt jest w okresie trwałości. W przypadku Związku w całości                   
w 2018 roku koszty przewoźników to była kwota 31 mln 143 tys. zł, przewoźnicy 
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wybierani byli do 2018 roku w drodze postępowania przetargowego, sprzedaż biletów w 
2018 roku kształtowała się na poziomie 11 mln 037 tys. zł.   
 
Anna Hetman 
W stosunku do poprzedniego roku sprzedaż biletów jak się kształtuje? 
 
Grażyna Kuczera 
Jest niższa o 820 tys. zł., nie dysponuję podziałami na poszczególne gminy. Dotacje 
gmin w 2018 roku wynosiła 30157 tys. złotych. Miasto Jastrzębie-Zdrój jest największym 
udziałowcem w Związku, wysokość dopłat uzależniona jest od ilości wozokilometrów 
wykonywanych w danej gminie, jest to około 50 procent. Jeśli chodzi o linie 
komunikacyjne to w 2018 roku ogółem było wykonywanych 68 linii komunikacyjne i 53 
linie bezpośrednio nadzorowanych przez Związek, który występuje jako organizator 
komunikacji publicznej, powstały komunikacje lokalne, gdzie dalej występujemy jako 
organizator, natomiast kontrole i nadzór nad przewoźnikami spoczywa na gminach, które 
sobie zorganizowały tę komunikację. Jest to miasto Żory, Suszec i Pawłowice. Jeśli chodzi 
o Jastrzębie-Zdrój i okolice, obsługiwała ten obszar firma Warbus wraz z podwykonawcą 
PKM Jastrzębie oraz firmą Matysek SC. W Jastrzębiu tych linii było 32, dzienna ilość 
wozokilometrów w dzień roboczy było około 11 833 km, w sobotę 5900 km,  4 672 km. 
Ceny przewoźników na terenie miasta Jastrzębie Zdrój była to cena 5.04zł, tyle 
płaciliśmy firmie Warbus za wykonanie 1 wozokilometra. Jeśli chodzi o sprawozdanie 
finansowe to dochody całego Związku były na poziomie 43 135 tys. zł, natomiast wydatki 
41 955 tys.zł, z tego powstała nadwyżka w wysokości około 1 179 tys.zł. Dochody                      
z biletów to kwota około 11 037 tys.zł, wpłata miasta Jastrzębie-Zdrój do MZK to kwota 
15 240 259zł, w tym kwota rekompensaty za wydanie karty jastrzębianina, to była 
kwota ustalona na poziomie 1 296 tys.zł. MZK jest jedynym udziałowcem PKM SP. z o.o. 
z siedzibą w Jastrzębiu-Zdroju. Spółka posiadała 18 581 udziałów, każdy po 600 zł,                  
na kwotę łączną 11 148 600 zł. W 2018 roku Związek podwyższył kapitał zakładowy 
Spółki poprzez zakup 4 165 udziałów za kwotę 2 499 tys. złotych.  
Od marca br. komunikacja na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój i gmin ościennych 
funkcjonuje w tzw. zakłóceniu, ponieważ 11 marca firma Warbus zaprzestała realizacji 
swoich usług, była to jedyna firma, która zabezpieczała miasto Jastrzębie-Zdrój i gminy 
ościenne. Przystąpiliśmy do organizacji komunikacji zastępczej z wykorzystaniem 
wszystkich przewoźników, jakich udało się zatrudnić, skutkowało to tym, że prawie 
wszystkie autobusy nie mogły pobierać opłat za przejazdy, stąd widoczny jest spadek 
przychodów za bilety. Od 1 maja mamy zawarte umowy z przewoźnikami, którzy mają 
doświadczenie i dysponują taborem komunikacji miejskiej z wyposażonym systemem do 
pobierania opłat za przejazdy. Większość tych umów kończy się z końcem roku, 
natomiast z firmą PKM mamy zawartą umowę do końca lutego. Organizacja komunikacji 
publicznej jest z jednej strony ograniczona a z drugiej uszczegółowiona przepisami 
ustawy o publicznym transporcie zbiorowym. Ustawa przewidziała taką sytuację, 
ponieważ komunikację publiczną zabezpiecza się albo wyłaniając przewoźnika w drodze 
przetargu albo powierzając komunikację publiczną przewoźnikowi wewnętrznemu lub 
trzeci przypadek – kiedy wystąpi zakłócenie, można w trybie pilnym postępować                    
w dowolny sposób. Konieczność publikacji w Dzienniku Urzędowym informacji o zamiarze 
albo ogłoszeni przetargu albo powierzenia komunikacji podmiotowi wewnętrznemu                     
z rocznym wyprzedzeniem. W chwili obecnej trwają prace i na Zarządzie Związku                        
i na Zgromadzeniu, w jakim kierunku Zarząd, Biuro ma przeprowadzić to postępowanie.  
 
Bolesław Lepczyński 
Dzisiaj mamy 24 września, jaki jest stan komunikacji na dzisiaj.  
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Grażyna Kuczera 
We współpracy z władzami miasta przeprowadzono zmianę rozkładu jazdy, funkcjonuje 
od 1 września, obserwujemy, że wzrosła nam ilość sprzedanych biletów około 16,7 
procent. Wpłynęło wiele wniosków o korektę tego rozkładu jazdy, około 450 wniosków, 
jesteśmy w trakcie analizy, zakładamy, że w październiku zostanie przeprowadzona 
korekta.  
 
Bolesław Lepczyński.  
Jako uczestnik komunikacji publicznej mogę powiedzieć, że aktualnie wszystko dochodzi 
do normy i autobusy jeżdżą regularnie. Bardzo dobra jest komunikacja z ościennymi 
gminami.  
 
Roman Foksowicz 
Musimy pamiętać o kilku rzeczach, że linie zostały zoptymalizowane, czas pracy 
kierowców jest teraz lepszy niż był, a autobus wykorzystany do maximum, co obniża 
koszty. Jest to istotne z perspektywy restrukturyzacji PKM i ratowania tej firmy, musimy 
pamiętać też o tym, że komunikacja miejska nie jest po to, aby dowozić ludzi „pod 
drzwi”.  
 
Grażyna Kuczera 
Muszę wspomnieć o zagrożeniu, wynikającym ze zmian chociażby w minimalnym 
wynagrodzeniu pracowników, ponieważ ma to wpływ na cenę wozokilometrów, 
przewoźnicy mają waloryzowane ceny również między innymi o wynagrodzenia 
pracowników. Drugim elementem, który może mieć wpływ to zmiana o minimalnym 
wynagrodzeniu, która wyłącza z postawy wyliczenia minimalnego wynagrodzenia, 
dodatek stażowy, w kolejnym przepisie zmiany tej ustawy jest informacja dla 
wykonawców, że mogą wystąpić z negocjacjami do Zamawiającego o podniesienie tej 
stawki.  
 
Anna Hetman 
W 2018 roku poprosiłam o takie dane na piśmie z MZK, interesowało mnie to, czy 
wprowadzenie biletu za 0 złotych dla młodzieży, ma jakiś wpływ na obniżenie dochodów 
z biletów. Okazuje się, że spadku z wypływów z biletów nie ma, pomimo, że młodzież 
jeździ za darmo to zwiększyła się prawdopodobnie ilość rodziców jeżdżąca autobusami 
wraz z dziećmi.  
 
Grażyna Kuczera 
Nie mam porównania, jednak za 2018 rok wpływy z biletów to było ok. 5 565 tys. zł. 
 
Joanna Gorzelak – Kierownik Wydział Mienia , Referat Nadzoru Właścicielskiego 
przekazała radnym informację na temat Jastrzębskiej Strefy Aktywności Gospodarczej 
Sp z o.o. w likwidacji.  
 

Ad. 7. 
Zakończenie posiedzenia.   
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji – Bolesław Lepczyński podziękował wszystkim za 
przybycie, po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk       Zastępca Przewodniczącego Komisji  

Budżetu i Skarbu       
Bronisław Lepczyński 


